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 .2021  –   10פרוטוקול וועד ההנהלה מספר 
 שם האגודה: מעוז חיים )שטורמן(. 

 9.3.2021תאריך הישיבה:  
 .7מספר חברי מזכירות:  

 משתתפים: 
נציגי ציבור: אורית לוריא, יהושע טל, יורם שחם, סופי אביסרור, נעה הרלינג, ג'נט  

 .   נדב דגן ,מור
 מוזמנים: חמי דיקן, גור מלמד. 

 
 דיונים והחלטות: 

 : תקציב: 1סעיף 
 ₪.  ₪500 לפנסיונרים אלא עד   500*צוין שלא הובטח  

שבשינוי כזה משמעותי נחוצה תקופת הסתגלות ולא מיד בשנה  *צריך להסביר 
 ראשונה להגיע למילוי כל ההסכמות. 

 *התבקש פירוט כלליות קהילה, 
 פירוט הוצ' הנהלה וכלליות אגודה,              
 פירוט הוצ' הנהלה וכלליות מוניציפלי              
 אם יש ולא רק תחזית  2020סיכום              

   בקש ניסוח מחודש של חובות עבר לפי מה שהחלטנו.*הת     
 *מצב חשבון בנק הקהילה ומנגד התחייבויות.     

*לציין בדף שנציג לציבור שכבר במודל ההסכמות דובר על אופציה שאם לא  
   עומדים בתקציב צריך להעלות מיסים.

 . להציג מה האפשרויות העומדות לפנינו*
  מהעסקיםק קודם הכנסות לקהילה ממיסוי *התבקש לעצור את כל הדיון ולבדו

 שונה מהנהוג כיום.  
, נקבל תשובות למה שהתבקש ונדון שוב בטיוטה  שוב לא הגענו להסכמות ביננו*

 חדשה ומוצגת כפי שצריך להציג לציבור. 
 

 . מוזמנים: צוות קורונה +טוני עפרוני : דילמות חזרה לשגרה2סעיף 
 : נקודות שעלו בדיון

*מה המדיניות שלנו למפגשים וארועים עם היציאה ממצב הסגרים והקטנת  
 ההגבלות. 

 *מי שלא מחוסן מסכן את שאר הציבור.
 *למה מחוסנים חוששים מלא מחוסנים, הם הרי מחוסנים? 

 *מה קורה בבית ניצן מבחינת החוק? 
 *לאמץ את חוקי המדינה, כולל דרכון ירוק ובדיקות למי שאין. 

 דנו ותמיד הוספנו הנחיות פנימיות ושיקול דעת מקומי. *עד כה לא הקפ
 *להוציא אמנת התנהגות פנימית. 

*להבדיל מהמצב שהיה עד היום, כרגע אין אפשרות לבידוד פנימי כי כולם 
 מעורבים עם כולם. 

 *אולי חלוקת המפגשים לפי שעות לסוגי אוכלוסיה שונים. 
 נגדנו. *צריך גם לחשוב על אפשרות של תביעה  

 *מצב החשיפה הוחמר לעומת העבר. 
 *בשאיפה לארגן תרבות בשטחים פתוחים. 

 . 1 -, נגד6  -לבקש מצוות קורונה המלצה. בעד: הוחלט
 

 לא בוצע.   –: סבב הנהלה  3סעיף 
 

 : עדכונים מיהושע.4סעיף 
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 גור, אפשרי עם חתימה על חוזה מתאים. בן בית ורד למשפ'  -
 הדילמה של מיקום מרכזי ואולי זה בזבוז. עדיין עומדת       
,  4 -: לאפשר להשכיר למשפחת בן גור את בית ורד: בעדהוחלט

 . 1  -, נגד2  -נמנעים
 גרעין צבר חדש באוגוסט. לשקול לעתיד אם מעוניינים בגרעינים נוספים.  -
 . נבחנת האפשרות"כלים שלובים"   -
    ב גדול, כי בינתיים מכירת רכב קטן במקום ההחלטה הקודמת על מכירת רכ  -

 נוספו מטפלות.        
 : נצא למכרז לתפקיד. הוחלט טיפול בשיוך.מכרז לתפקיד  -
  75%לשנה זו ו  50%יהושע מסר על פשרה עם התק"צ של תשלום מיסי תנועה  -

 הבאה.   לשנה
  


